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  i Fredensborg Kommune         

                                       Referat af møde nr. 6 

                                           i Lokalbestyrelsen 

                                       Tirsdag den 4. August 2020 

 
Deltagere:    Annie Albrecht, Ingrid Prehn, Ingrid Dahlrot,  

                     Erling Vrå, Henrik Nielsen, Astrid Lyngsø, Niels Søndergaard,  

                     Erik Daugaard, Bent Kallemose, Allan Frank-Nielsen,    

                     Bjørn Sandberg,  Flemming Thomsen. 

Ikke tilstede: Leif Lau, Jørgen Simonsen, Michael Huusom, Niels Mehnke.  

 

Erling bød velkommen til deltagerne i mødet og henviste til den udsendte dagsorden. 

 

Ad 1. Referat fra møde nr. 5 af 7 juli godkendt. 

 

Ad 2. Kassereren, 

Henrik nævnte, at foreningens kassebeholdning fortsat er god. Det halvårlige tilskud fra 

Ældre Sagen forventet at komme i løbet af kort tid. Vi har modtaget kr. 56.400 fra Ældre 

Sagen vedr. Frivillige Tillidsfolk. 

Vort medlemsblad, der nu foreligger færdigt kostede kr. 28.000 plus opsætning. 

Henrik nævnte, at kun 2 medlemmer havde ønsket betaling refunderet vedr. sidste sæsons 

deltagelse i Herreværelset.  

Erling supplerede med oplysning om, at vi – efter ansøgning -har modtaget kr. 37.800 fra 

Slots- og Kulturstyrelsen som tilskud til vore ”picnic” aktiviteter.  

 Erling oplyste endvidere, at havde indkøbt 500 mundbind samt øvrigt værnemateriale til 

brug ved vore kommende aktiviteter. 

 

Ad 3: Social-Humanitært område –Ingrid P. 

a. Ingrid nævnte, at Sorg- og Livsmodsgruppen nu har 3 frivillige. Hun efterlyste et 

nyt og bedre lokale. Allan mente, at onsdag eftermiddag skulle være til rådighed. 

En folder er under udarbejdelse ligesom en annonce forberedes. 

Søndags Caféen i Humlebæk Dagcenter åbner førstkommende søndag med max. 

20 deltagere 

Dameværelse åbner igen til september. Der vil være gratis deltagelse et par gange. 

Erling oplyste, at Herreværelset starter igen førstkommende fredag – 7/8 med 50 

deltagere. 

b. Erling nævnte, at der til de annoncerede ”Spis sammen” arrangementer inkl. 

underholdning på Plejehjemmene er 45 deltagere inkl.8 hjælpere. 

          Der er indkøbt poloshirts og forklæder til hjælperne. 

Ad 4. – Motion. Erik. 

          Erik nævnte, at han har møde med gymnastikholdene den 18/8. 

          Forhåndstilmelding er ok og i gang. Der er 40 pladser. 

          Bordtennis i Fredensborg Skole venter indtil videre. Vilhelmsro Skolen skal 
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          muligvis anvende salen til 8. og 9. klasser. 

         Yoga forventer 2 hold i Helsingør. Vore medlemmer er velkommen. 

         Floorball diskuteres må gerne spilles. Alt materiale skal rengøres pr. person. 

         Besked til Erling vedr. ønsker om indkøb af sprayflasker og spritflasker pr. lokale. 

 

Ad 5. Kreativ – Astrid. 

         Astrid nævnte, at forhåndstilmelding kan være lidt vanskelig. Tak for hjælpen til  

         jer, som har gjort mit arbejde.   

 

Ad 6. Kultur, Spil og sprog. Annie. 

         Annie nævnte, at Italiensk og Engelsk fortsætter som sidste år. 

         Et nyt slægtsforskningshold for begyndere kan komme på tale. Den nuværende 

         instruktør ønsker ikke at køre en fortsætter hold p.g.a. manglende kapacitet.   

 

Ad 7. IT – Niels S. 

         Niels nævnte, at alle aktiviteter starter 1/9. 

 

Ad 8. Rejser – rejsegruppen. Ingrid D. 

          Rejsen til Elba gennemføres. 16 personer ønsker at rejse i år. 22 har ønsket at  

          ombooke til 2021. 

          Der skal findes en turhjælper. 

          Der var store problemer med Best Travel vedr. omkookning. Først i sidste øjeblik 

          kom de med et forslag. 

          Rejse arrangøren kræver kr. 500 pr. person for ombookning, samt kr. 1.000 pr.    

          billet. 

          Vi overvejer derfor pt. fortsat brug af Best Travel som rejsearrangør. 

           Annie informerede om, at der er er 42 tilmeldte og 7 på venteliste vedr. turen til  

           Vadehavet, som gennemføres i år. 

           Turen til Sønderjylland er udsat til næste år, hvor den gennemføres. 

 

Ad 9. Arrangementsgruppen – Bent. 

          Turen til Sprogø (18 august) er varslet for sent, så vi gennemfører ikke denne tur. 

          I tilfælde af at turen arrangeres til næste år, tages den op af arrangementsgruppen. 

 

Ad 10. Sekretariatsgruppen – Allan. 

           Allan nævnte, at vi har modtaget lokalestørrelser fra kommunen (vedr. Corona). 

           Der er stadig usikkerhed om størrelsen af de forskellige arealer vedr. kommunens 

           lokaler. 

           De aktivitetsansvarlige skal checke lokalestørrelserne hos Peter Blakø i  

           kommunen. 

           Alle har modtaget besked om lokaletildeling. 

           Der er planlagt et orienteringsmøde den 12. august vedr. det kommunale 

           bookingsystem. 

 

           Allan nævnte yderligere, at der nu igen kan leveres blækpatroner. 
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            Niels S. slettes som bookingansvarlig. 

 

 

Ad 11. Nyt fra Formand og Næstformand. 

a. Årsmødet 8. september. 

      Det blev besluttet at foreslå, at den siddende lokalbestyrelse fortsætter til næste år, 

      således at nogle næste år vil skulle vælges for et år og nogle for to år.  

      Fortæringen ved Årsmødet bliver portionsanretninger. 

 

      Der afholdes dialogmøde vedr. ”Det Sker” den 11. september. 

 

      Lancier hold på bedding. 

 

      Hans Bækvang fra kommunen har forespurgt, om Ældre Sagen kan bidrage med 

      aktiviteter på Skovgården. Aktiviteten vedr. faldforebyggelse blev foreslået. 

     

 Ad 12.Spørgsmålet om den generelle åbning af alle vore aktiviteter afventer Regeringens 

     anvisninger. 

     Vore indendørs aktiviteter starter 1. september 2020, såfremt de frivillige vil – og at 

     der er lokaler. 

 

Ad 13. Bladet – Niels M. 

     Medlemsbladet er færdigt – klar til distribution den 7. august. 

      Tilmelding til de forskellige aktiviteter kan dog først ske fra den 17. august. 

 

Ad 14.Nyhedsbreve og Hjemmeside 

      Der udsendes ingen Nyhedsbreve lige nu. 

 

Ad 15. ”Det Sker” 

      Intet nyt. 

 

Ad 16. Eventuelt. 

      I.a.b. 

Ad 17. Næste møde. Tirsdag den 1. september kl. 9 i Byens Hus. 
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